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ZAPISNIK O RADU 38. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 27.03.2024. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-482/24 

Datum: 27.03.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

5. Jasmin Ademović 

6. Samir Bejić 

7. Toni Vukadin 

8. Adi Škaljić 

9. Amra Zulfikarpašić 

10. Alen Girt 

11. Ratko Orozović 

12. Alma Čengić 

13. Srđan Simonović 

14. Vedad Deljković 

15. Dragan Stevanović 

16. Elvedin Korora 

17. Muamer Mekić 

18. Bajro Biber 

19. Robert Pleše 

20. Seid Škaljić 

21. Željko Majstorović 

22. Drago Jurić 

23. Enisa Spahić 

24. Jasmin Skorupan 

25. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Mirela Džehverović (najavljen izostanak), Lajla Ćosović (najavljen izostanak) i Vedran 

Dodik (najavljen izostanak). 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1.    Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva  

2.    Anja Margetić Stakić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

3.    Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva  

4.   Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

5.   Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

6.   Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

7.  .   Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske  

      Uprave 

8. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

9.  Muamer Kutlovac, pomoćnik gradonačelnice za finansije 

10. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 
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Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici, trenutno, 

prisustvuje 21 gradski vijećnik te da su izostanak sa današnje sjednice, blagovremeno, najavili 

zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, gradski vijećnik Vedran 

Dodik i gradska vijećnica Lajla Ćosović, a kašnjenje gradski vijećnik Bajro Biber i gradski 

vijećnik Toni Vukadin. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

21 gradski vijećnik te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 38. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Toni Vukadin te da sjednici prisustvuje 22 gradska vijećnika. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva odalo je počast preminulom akademiku Abdulahu Sidranu. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio pauzu u vremenu od 11.30 

sati do 13.30 sati kako bi gradski vijećnici mogli prisustvovati komemoraciji akademiku 

Abdulahu Sidranu u 12.00 sati u Narodnom pozorištu. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 37. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 13.03.2024. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu 37. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 13.03.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

gradonačelnice. 
 

Također je podsjetio gradske vijećnike da je Administrativna komisija povukla Prijedlog 

Odluke o izmjeni Odluke o platama i naknadama u organima Grada Sarajeva i uputila novi 

Prijedlog Odluke na razmatranje po hitnom postupku. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 
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1. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o platama i naknadama u organima Grada 

Sarajeva, 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu provođenja javnog interesa u sportu, 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o izmjenama Odluke o platama i naknadama u organima Grada Sarajeva razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluke o izmjeni Odluke o načinu provođenja javnog 

interesa u sportu razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni 

prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane Gradonačelnice kao ovlaštenog predlagača, u 

formi prijedloga po skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog 

vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, 

2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2024. 

godinu. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Almedin Miladin te da sjednici prisustvuju 23 gradska vijećnika. 

*****  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Izmjene i dopune Budžeta Grada Sarajeva za 2024. 

godinu razmatraju u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja sjećanja na žrtve 

zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2024. godinu razmatraju u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović dao riječ gradskom vijećniku 

Srđanu Srdiću koji je upoznao gradske vijećnike da je podnio Prijedlog za imenovanje 

zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva iz reda srpskog naroda, te je 

zatražio da se Prijedlog stavi na glasanje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da se 

Kolegij Gradskog vijeća, na 54. sjednici, upoznao sa Prijedlogom gradskog vijećnika Srđana 

Srdića za imenovanje zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva iz reda 

srpskog naroda te da su se članovi Kolegija saglasili da se navedeni Prijedlog uvrsti u prijedlog 

dnevnog reda sljedeće odnosno 39. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Nakon rasprave u kojoj je učestvovao gradski vijećnik Srđan Srdić obrazlažući svoj prijedlog  

i predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća 

Jasmin Ademović je najavio određivanje o proceduralnom prijedlogu da se Prijedlog gradskog 

vijećnika Srđana Srdića za imenovanje zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva iz reda srpskog naroda razmatra po hitnom postupku na 38. sjednici. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa osam glasova „za“, dva glasa „protiv“ i šest „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo  

proceduralni prijedlog da se Prijedlog gradskog vijećnika Srđana Srdića za imenovanje 

zamjenika predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva iz reda srpskog naroda razmatra 

po hitnom postupku. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je uputio poziv klubovima gradskih 

vijećnika da, u redovnom postupku, dostave prijedloge za izbor zamjenika predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kako bi se, eventualno, razmatrali na sljedećoj sjednici 

Gradskog vijeća. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 38. sjednice Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na 

području Grada Sarajeva 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o platama i naknadama u organima Grada 

Sarajeva 

3. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2024. 

godinu 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu provođenja javnog interesa u sportu 

6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja 

7. Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2023. godinu 
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8. Izvještaj o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima gradonačelnice Grada 

Sarajeva za period 01.01. – 31.12.2023. godine 

9. Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo za 2023. godinu 

10. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01.-31.12.2023. godinu 

11. Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, 

za period 01.01.-31.12.2023. godine 

12. Izvještaj o provođenju Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo za 2023. 

godinu 

13. Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2023. godini 

14. Informacija o realizaciji Projekta „Model poboljšanja energetske efikasnosti u 

zgradarstvu na području Kantona Sarajevo u funkciji povećanja broja korisnika 

(omasovljavanje)” za 2023. godinu 

15. Informacija o realizaciji Javnog dočeka Nove 2024. godine 

16. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na 

području Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, 

Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi na Nacrt Odluke o načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na 

području Grada Sarajeva. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Robert Pleše i gradska vijećnica 

Biljana Lazarević. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Bajro Biber te da sjednici prisustvuju 24 gradska vijećnika. 
 

*****  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na 

području Grada Sarajeva, kako je predložena. 
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Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o platama i naknadama u organima Grada 

Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Administrativna komisija. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je o Odluku o izmjenama Odluke o platama i naknadama u organima Grada 

Sarajeva, kako je predložena. 
 

Ad 3) 

Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu je Gradonačelnica. 

Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu su razmatrali Odbor za 

budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela kao i Mišljenje Ministarstva finansija Kantona Sarajevo su dostupni 

gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, do 

održavanje 38. sjednice Gradskog vijeća, amandmane na Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta 

Grada Sarajeva za 2024. godinu podnijeli gradski vijećnik Vedad Deljković, gradski vijećnik 

Muamer Mekić, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog 

vijećnika i gradska vijećnica Danijela Šahat. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je upoznao gradske vijećnike da je i 

gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić podnijela dva amandmana. 
 

Zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović otvorio raspravu i pozvao 

gradske vijećnike da podnesu amandmane na Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Grada 

Sarajeva za 2024. godinu obzirom da se Prijedlog razmatra po skraćenom postupku te se 

amandmani podnose do zaključenja pretresa. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pročitao podnesene amandmane 

gradskog vijećnika Vedada Deljkovića, predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina 

Ademovića, u funkciji gradskog vijećnika, gradskog vijećnika Muamera Mekića i gradske 

vijećnice Danijele Šahat. 
 

Amandman gradskog vijećnika Vedada Deljkovića 

U Prijedlogu izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, u okviru pozicije 

614300 -Tekući transferi neprofitnim organizacijama, dodati Udruženje Srce za djecu oboljelu 

od raka - Roditeljska kuća 20,000,00 KM, a u okviru pozicije 613900 - Ugovorene i druge 

posebne usluge - Svečana akademija u povodu obilježavanja ZOI 84, izvršiti umanjenje u 

iznosu od 3.000,00 KM i u okviru pozicije 614100 - Tekući transferi drugim nivoima vlasti i 

fondovima - Finansijska podrška projektima ustanova kulture, institucija kulture od značaja, 

muzeja i pozorišta sa područja Grada Sarajevo - Javni poziv, izvršiti umanjenje za 17.000,00 

KM. 
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Amandman predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, u funkciji gradskog 

vijećnika 

U Prijedlogu izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, u okviru pozicije 

614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama, dodati Udruženje MI - 20.000,00 KM, 

a u okviru pozicije 613900 - Ugovorene i druge posebne usluge - Participacija za apliciranje 

na međunarodne/lokalne fondove i sufinansiranje projekata, izvršiti umanjenje u iznosu od 

20.000,00 KM. 
 

Amandman gradskog vijećnika Muamera Mekića 

U Prijedlogu izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, u okviru pozicije 

614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama, dodati - Udruženje dijaliziranih i 

transplantiranih bolesnika FBiH - 10.000,00 KM, a u okviru pozicije 613900 Ugovorene i 

druge posebne usluge - obilježavanje ZOI 84 u skladu sa Programom koji donosi OO, izvršiti 

umanjenje za 8.000,00 KM, i u okviru iste pozicije 613900 Svečana akademija u povodu 

obilježavanja ZOI 84 izvršiti umanjenje u iznosu od 2.000,00 KM. 
 

Amandman gradske vijećnice Danijele Šahat 

U Prijedlogu izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, u okviru pozicije 
614400 - Subvencije javnim preduzećima dodati JU Dom zdravlja KS - opremanje dva  
logopedska kabineta u ambulanti Hrasno brdo  - 11.000,00 KM, a u okviru pozicije Tekući 
transferi pojedincima Pomoć zakupcima na Pijaci “Kvadrant”, izvršiti umanjenje u iznosu od 
11.000,00 KM. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao Gradonačelnicu da se izjasni 

o podnesenim amandmanima, te ako želi, pročita svoje amandmane obzirom da su podneseni 

amandmani Gradonačelnice dostupni u materijalu. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanom gradske vijećnice Danijele Šahat s tim, kako je istakla, što bi se umanjenje, u 

iznosu od 11.000,00 KM, izvršilo sa pozicije Ugovorene usluge - najam opreme za 

protokolarne manifestacije, a što je Gradonačelnica u diskusiji i obrazložila. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanima gradskog vijećnika Vedada Deljkovića, predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Jasmina Ademovića, u funkciji gradskog vijećnika i gradskog vijećnika Muamera Mekića. 
 

Zatim je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić obrazložila amandmane koja je 

podnijela. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li gradska vijećnica 
Danijela Šahat prihvata izjašnjenje Gradonačelnice vezano za amandman koji je podnijela, 
gradska vijećnica se saglasila sa izjašnjenjem Gradonačelnice o podnesenom amandmanu. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 
vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 
se o podnesenim amandmanima Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika  
nije zatražio izjašnjenje te su amandmani postali sastavni dio Prijedloga izmjena i dopuna 
Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, gradski 

vijećnik Adi Škaljić, gradska vijećnica Danijela Šahat, gradski vijećnik Robert Pleše, 

gradski vijećnik Dragan Stevanović, gradska vijećnica Biljana Lazarević, gradski 

vijećnik Alen Girt, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović,  gradski vijećnik 

Srđan Srdić i gradski vijećnik Seid Škaljić, a odgovore na postavljena pitanja i pojašnjenja 

dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
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Gradski vijećnik Adi Škaljić je, u diskusiji, predložio dva zaključka, sljedećeg sadržaja: 

1. Potrebno je gradskim vijećnicima dostaviti informaciju o svim udruženjima za koje 

je proglašen poseban značaj za Grad Sarajevo, ne samo iz ovog mandata nego i iz 

ranijih, u skladu s odlukama koje su na snazi. 

2. Shodno načinu sufinansiranja sportskih i kulturnih manifestacija od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo, potrebno je urediti ili donijeti novu odluku, u kojoj će na 

isti ili sličan način biti uređeno sufinansiranje rada udruženja od posebnog značaja 

za Grad Sarajevo. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je  prvi predloženi Zaključak gradskog vijećnika Adija Škaljića. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je drugi predloženi Zaključak gradskog vijećnika Adija Škaljića. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Izmjene i dopune Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, kako su predložene i 

izmijenjene u skladu sa podnesenim i prihvaćenim amandmanima. 
 

*****  

Uslijedila je pauza do 13.15 sati, koju je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović 

najavio na početku sjednice kako bi gradski vijećnici mogli prisustvovati komemoraciji 

akademiku Abdulahu Sidranu u 12.00 sati u Narodnom pozorištu. 

*****  

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da 

sjednici prisustvuje 18 gradskih vijećnika, da je radu sjednice pristupio i gradski vijećnik Alen 

Girt, te da sjednici prisustvuje 19 gradskih vijećnika i da Gradsko vijeće ima kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 
 

*****  
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupa gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju 

saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja sjećanja na žrtve zločina protiv 

čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2024. godinu, kako je predložena. 
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Ad 5) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu provođenja javnog interesa u sportu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izmjeni Odluke o načinu provođenja javnog interesa u sportu, kako 

je predložena. 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja, kako je 

predložena. 
 

Ad 7) 

Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2023. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Kolegij Gradskog vijeća. 

Izvještaj su razmatrala sva radna tijela. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Robert Pleše, a odgovor na pitanje 

je dao predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2023. godinu, kako je 

podnesen.         
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Ad 8) 

Izvještaj o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima gradonačelnice Grada 

Sarajeva za period 01.01. – 31.12.2023. godine 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrala sva radna tijela. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se 

nije izjasnio) usvojilo je Izvještaj o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima 

gradonačelnice Grada Sarajeva za period 01.01. – 31.12.2023. godine, kako je podnesen.         
 

Ad 9) 

Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo za 2023. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Pravobranilac Pravobranilaštva Grada Sarajevo. 

Izvještaj su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo za 2023. 

godinu, kako je podnesen.         
 

Ad 10) 

Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01.-31.12.2023. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrale Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i Komisija za 

Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o izvršenju 

Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01.-31.12.2023. godinu, kako je podnesen.         
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Ad 11) 

Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, 

za period 01.01.-31.12.2023. godine 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrale Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i Komisija za 

Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada 

Sarajeva za 2023. godinu, za period 01.01.-31.12.2023. godine, kako je podnesen.     
     

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

23 gradska vijećnika obzirom da je nakon pauze radu sjednice pristupio i gradski vijećnik 

Toni Vukadin. 
 

*****  

Ad 12) 

Izvještaj o provođenju Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo za 2023. 

godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrale Komisija za spomenike i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Dragan Stevanović, a pojašnjenje 

je dala gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o provođenju Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo za 

2023. godinu, kako je podnesen.         
 

Ad 13) 

Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2023. godini 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrale Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu 

sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2023. 

godini, kako je podnesen.         
 

*****  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

24 gradska vijećnika. 
 

*****  
 

Ad 14) 

Informacija o realizaciji Projekta „Model poboljšanja energetske efikasnosti u 

zgradarstvu na području Kantona Sarajevo u funkciji povećanja broja korisnika 

(omasovljavanje)” za 2023. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji Projekta „Model poboljšanja 

energetske efikasnosti u zgradarstvu na području Kantona Sarajevo u funkciji povećanja 

broja korisnika (omasovljavanje)” za 2023. godinu. 
 

Ad 15) 

Informacija o realizaciji Javnog dočeka Nove 2024. godine 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za lokalni biznis i turizam.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji Javnog dočeka Nove 2024. 

godine. 
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Ad 16) 

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 38. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to:  

- dvije inicijative gradskog vijećnika Vedada Deljkovića za koje se traži izjašnjenje, 

- dvije inicijative gradske vijećnice Danijele Šahat, 

- jedna inicijativa predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, u funkciji 

gradskog vijećnika za koju se povlači zahtjev za izjašnjenje.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativama za 

koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Gradski vijećnik Vedad Deljković uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva razmotri mogućnost izdvajanja 

finansijskih sredstava u iznosu od 10.000,00 KM na ime finansijske podrške 

Udruženju boraca ”Crni labudovi”. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

2. Gradski vijećnik Vedad Deljković uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva razmotri mogućnost izdvajanja 

finansijskih sredstava u iznosu od 5.000,00 KM na ime sufinansiranja kupovine knjiga 

za potrebe biblioteke Srednje škole za tekstil, kožu i dizajn Sarajevo. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Alen Girt. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

3. Gradski vijećnik Seid Škaljić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da se na zgradama Vijećnice i zgrade DPO, gdje su istaknute zastave Bosne 

i Hercegovine i Grada Sarajeva, istakne i zastava Evropske unije. 
 

4. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Sarajevska filharmonija je snimila himnu Bosne i Hercegovine, i audio i video, pa je 

potrebno preuzeti navedenu snimljenu himnu kako bi je Grad Sarajevo mogao dalje 

koristiti. 
 

5. Gradska vijećnica Biljana Lazarević uputila je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

U kojoj fazi je realizacija jedne od inicijativa sa prethodnih sjednica Gradskog vijeća, 

a radi se o sanaciji mokrih čvorova u o Općoj bolnici Sarajevo - Odjel za radiologiju? 
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6. Gradski vijećnik Srđan Srdić uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Uzimajući u obzir da je na jedno od vijećničkih pitanja sa prethodnih sjednica, a koje 

se odnosi na dobivanje dozvole za ustakljenje Bistričke stanice dobijen odgovor da 

Grad Sarajevo nije dao dozvolu niti saglasnost za ustakljenje, koji su naredni koraci i 

da li je informisana inspekcija da pokrene postupak uklanjanja tog nedozvoljenog 

objekta? 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 38. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 14.07 sati.  

  

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 

Mila Eminović 

  

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Jasmin Ademović, s.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


